
Zápis ze schůze výboru KCHČF 

dne 30. ledna 2022 
 

konané v Perknově u Havlíčkova Hrodu 
 
 

Přítomní: Tinka, Kerda, Rataj, Hermann, Pavlíková, Suchánek, Havlát, Matějáková, 
Brzkovská,  Morbicer, Josef Hlaváč, Pavel Dostál, Uchytil, Brziak; 

 
Omluveni: Jaroslav Dostál, Horová, Dočkalová; 
 
Neomluveni: nikdo 
 
 

1. Zahájení (Tinka) 

Předseda klubu přivítal přítomné a vyzval k případné konstruktivní diskuzi.  
 

2. Kontrola případně oprava zápisu ze dne 2. 12. 2021 (Microsoft Teams) 

 
S ohledem na schůzi konanou dne 2.12. 2021 pomocí elektronické komunikace MS Teams 
nebyla uplatněna k pořízenému zápisu žádná výhrada nebo námitka. Zápis z 2.12. 2021 tak 
nebyl opravován. 
 
 

3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj-Tinka) 
 
Rataj – ČMKU – rozhovor s p. Fialovou splněno, Výstava na Červeném hrádku se udkuteční 
v neděli 29. května 2022. 
 
Rataj – Volat RNDr. Zbořil upřesnění KV Náměšť – sobota 18. 6. nebo neděle 19. 6. nutno 
vyjasnit (spíše v sobotu) 
 
Jiné úkoly nebyly 
 

4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) bylo-li 

 
Korespondenční hlasování s výjimkou hlasování o členech, které eviduje matrikářka, nebylo. 
 
 

5. Informace o uskutečněných jednáních 

 
Žádná jednání nebyla uskutečněna. 
 
6. Neprojednané úkoly z 2. 12. 2021 

 
Bod č. 3 z 2. 12. – Světový pohár ČF 
Po diskuzi výbor doporučuje realizovat v roce 2023, nechává na zvážení konferenci KCHČF a 
realizaci novému výboru KCHČF, který vzejde z volební konference. 
 



- Memoriál Jihočeská pobočka zatím není úplně jasné, o jakou soutěž by mělo jít, ve hře je 
více variant. 
Mgr. Rataj prohlašuje, že Středočeská pobočka je ochotna přenechat pořádání MDr:K v roce 
2024 Jihočeské pobočce. 
 
- Ohodnocení na vrcholných soutěžích. Neocenění vítěze MKP KCHČF přímo na soutěži. 
Po obsáhlé diskuzi přijato toot opatření: 
Výcvikář KCHČF v dohodě s předsedou pobočky, kde je vrcholná akce pořádána, 

věnují pohár nejúspěšnějšímu fouskovi na soutěži a zajistí předání poháru vůdci přímo 

na soutěži. 

 

 

7. Hodnocení finančního plánu 2021 a návrh finančního plánu 2022 (Pavlíková) 

Ing. Pavlíková informovala o hospodaření v roce 2021 – zisk 132.112,- Kč – výsledek 
hospodaření za r. 2021 přiložen v příloze. 
Výbor KCHČF bere jednomyslně na vědomí hospodaření KCHČF v roce 2021. 
 
Po diskuzi výbor schvaluje rozpočet KCHČF na rok 2022. 
Navržen ztrátový rozpočet ztráta ve výši 135.000 Kč bude kryta ziskem r roku 2021. 
Upravený rozpočet je přílohou zápisu. 
Výbor jednomyslně schvaluje upravený navržený rozpočet. 
 
 

8. Stav členské základny k 1.1.2022,  

 
Viz písemná zpráva matrikářky, přiložená k zápisu. 
 
Počet členů KCHČF = 766 členů 
 
Za rok 2021 přijato pouze 45 členů. 
 
Na rok 2022 nezaplatilo 484 členů!!! 
 
Výbor schvaluje nové členy Jarkovský, Dondová a Dvořák. Schváleno jednomyslně. 
 
Počet členů podle poboček: 
 
JM 177, Stč 151, VČ 146, JČ 91, SM 88, SvČ 53, ZČ 45, Zahr. 15 
 
 

9. Hodnocení chovu za rok 2021 (štěňata, linie, kontroly, výběr do chovu, chovní jedinci) 

(Havlát) 

 
Dne 26. ledna 2022 se sešla chovatelská rada, přítomní všichni členové. 
 
Za rok 2021 bylo 69 vrhů a bylo zapsáno 468 štěňat ČF. 
 
Vyřazeni ze seznamu všichni při vrženi v roce 2011. 
 
Nově zařazeno 10 nových chovných psů. 



 
Výstavy pro rok 2022: 
KV s KV 18. 6. 2022 – Náměšť na Hané – navrhovaní rozhodčí Havlát a Hermann 
  Výběr do chovu: Suchánek, Oplt, Vysloužil 
 
KV bez KV 29. 5. 2022 – Červený hrádek u Chomutova – navrhovaný rozhodčí Vysloužil 
  Výběr do chovu: Kalivoda, Braťka a Havlát 
 
SP výstava 28. 9. 2022 Konoppiště – navrhovaný rozhodčí Sobolík 
  Výběr do chovu: Horák, Štich, Fekiač 
 
Výbor souhlasí s delegací rozhodčích a členů komisí pro výběr do chovu 
 
Závěr CHR k problému OCD 
Řešit formou čestného prohlášení majitele – připraví ve spolupráci s Ratajem. 
 
Bude se realizovat inseminace feny od Brziaka semenem psa Erik od Jezárek, zaslaného 
z USA. 
 
 

10. Spádové schůze 2022 (podklady, zprávy funkcionářů, postup při výběru čl. příspěvků) 

(Kerda) 

 
Do 10. 2. 2022 zaslat zprávy F. Kerdovi 
Zprávu S. Neradilové zašle Rataj všem předsedům a členům výboru 
Poháry za soutěže – zajistí jednotlivé pobočky 
Na spádových schůzích je nutné zabezpečit výběr členských příspěvků. (nutné mít přehled o 
platbách – do kdy má člen zaplaceno) 
Součástí budou i informace o konferenci 
 
 

11. Příprava konference 2022 

 
Počet delegátů podle počtu členů k 31. 12. 2021: 
JM = 9 delegátů 
Stč = 8 delegátů 
VČ = 8 delegátů 
JČ = 5 delegátů 
SM = 5 delegátů 
SvČ = 3 delegáti 
ZČ = 3 delegáti 
Celkem 41 delegátů 
 
Delegáty + 2 náhradníky zvolit na spádové schůzi poboček. 
 
Další náležitosti konference se doladí na další schůzi výboru. 
 
 
 

12. Informace o vyúčtování klubových akcí MZe 2021 (Rataj) 



 
Rataj informoval o problémech s vyúčtováním dotace, bude odevzdáno v termínu. 
 

13. Naběhlé záležitosti 

 
Nebyly 
 
 

14. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář  

 
Havlát – nic 
Hrmann – nic 
Matějáková – ještě dnes možná úprava zpravodaje 
Suchánek – vznáší dotaz, zda ještě pokračuje spolupráce s Ing. Župkou – potřebuje úpravu 

v programu, zavolá mu Tinka 
Brzkovská – nic 
Pavlíková – peníze nejsou, je nutné myslet dopředu 
Kerda – nic 
Rataj – informace z PK – v dohledné době bude končit p. Bártová 
 
Hosté: 
Uchytil – nic 
Brziak – informoval o problémech s umístěním data na výstavu Červený hrádek, nebyla 

zapsaná Litoměřická výstava, přesun na 28.5. – to byl problém se svatbami 
v areálu, proto změna na neděli 29. 5. 2022. 

Dostál P. 
- Trofej do USA – skleněná plaketa s 3D fouskem, Sklárna Železný Brod. 
- Změna standardu ČF – Jarošová 
- Zájem o fenu ČF na Nový Zéland 
- Zájem o fenu ČF do Francie 
- Nutné informovat o založení Světového klubu na spádovkách a na konferenci. 

 
 

15. Informace z Dozorčí rady KCHČF 

 
p. Hlaváč a Morbicer konstatovali, že je řádně vedeno účetnictví a DR nemá k vedenému 
účetnictví výhrady. 
 
 

16. Diskuse a různé 

 
Diskuze zaměřena na zájem členů výboru pokračovat i po konferenci v případě zvolení ve své 
stávající funkci: 
Výbor: 
Tinka – ano 
Havlát – ano 
Hermann – ano 
Matějáková – ano 
Suchánek – ano 
Bzkovská – ne 



Pavlíková – ne 
Kerda – ne 
Rataj – ano 
 
DR 
 
Hlaváč – ano 
 
Do 15. 2. 2022 zašlou předsedové poboček návrh na nominace za svojí pobočku (podle 
volebního řádu)  
Rataj napíše všem předsedům informativní email. 
 
 

17. Závěr   

 
Příští schůze podle plánu v Perknově dne 24. 4. 2022. 


